
Referat FAU-møte 16.02.2022 
  
Møtet åpnes kl 19.00 
  
Opprop 
1a - ja 
1b - ja 
2a - ja 
2b - ja 
3a - ja 
3b - ja 
4a - ja 
4b - ja 
5a - ja 
5b - ja 
6a - ja 
6b - ja 
7a - ja 
7b - ja 
  
Rektor og ass.rektor er også tilstede 
  
Rektors kvarter 
1. Ingvill (ass.rektor) har tatt over som leder for SFO etter Tor Walther. Det er 
meldt inn en sak etter forrige FAU møte.  
Tonje, Jonas og Jeanette har vært i første møte med SFO-ledelsen (Morten og 
Ingvill). Videre skal det være et jevnlig samarbeid i denne gruppen, det skal 
avholdes et møte cirka hver sjette uke.  
Videre informeres det på foreldremøter 1. 2. og 3. trinn at SFO-gruppen eksisterer 
og kan brukes dersom det skulle være noen saker. Ingvill ønsker at FAU skal ha 
SFO på agendaen på hvert møte. 
2 saker vedr. SFO er tatt opp fra foreldrene: iPad-bruk og matservering. Dette var 
ikke drøftet i FAU i forkant, men det ble drøftet på møtet likevel. iPad har blitt 
brukt noe på rødt nivå ved bemanningsproblemer. 
Hva gjelder matservering, så har dette også gått litt i bølger med rødt, gult og 
grønt nivå, samt bemanning. Men SFO forholder seg til Helsedirektoratets 
anbefaling ifht. variasjon, frukt, grønt osv. Budsjette strekker til et mellommåltid, 
tanken er ikke at dette skal være en middagserstatning. 
  
2. Normal skoledrift - fortsatt mye smitte, mange elver og ansatte har vært 
smittet. ser ut til å roe seg litt. Skolen har knyttet til seg faste vikarer, slik at man 
har opprettholdt normal drift.  



  
3. Tverrfaglig tema - bærekraftig utvikling. 
  
4. Andre saker - det var uttrykt en reaksjon på Rektors julehilsen. Rektor leser opp 
uttalelsen. Rektor stiller seg undrende til reaksjonene, da hun mener at ordlyden 
er velment for alle som både feirer jul og de som ikke gjør det.  
Astri håper rektor tar tilbakemeldingen til etteretning, da det var enstemmig i FAU 
at det bør ønskes god jul til elever, foresatte og ansatte, da juleferien er en sterk 
tradisjon. Rektor skal ta med seg reaksjon/tilbakemelding videre, og 
håper at slike tilbakemeldinger eventuelt kan komme direkte neste gang slik at 
hun får muligheten til å gjøre endringer dersom det skulle være noe ved en annen 
uttalelse. 
  
Rektor og ass.rektor forlater møtet 19.23. 
  
Agenda fra FAU-leder 
  
1. Temakveld 9. (1.-3.) og 10. (4.-7.klasse) mars klokken 18.00 - 20.00 (obligatorisk 
oppmøte, tiden avspaseres en annen skoledag for elevene) - temaer for 
klassetrinnene må bestemmes i dag: 
1.klasse - spillkveld, eventuelt gruppeoppgaver 
2.klasse - spillkveld, eventuelt gruppeoppgaver 
3.klasse - spillkveld, kahoot,  
4.klasse -  
5.klasse -  
6.klasse - foreldrene i 6. klasse ønsker foredrag om sosiale medier. Sonia skal 
undersøke med foreldrene snarlig om det kan være alternativer til dette. 
7.klasse -  
  
Hilde og Rima har en mulig løsning med en fra NRK Super som kan bli med på et 
15-minutters skjermmøte, som kan gjelde for 4.-6. klasse.  
Zeinab presiserer vedr. budsjett at man aldri har hatt budsjett for 1.-3. trinn. 4.-6. 
klasse har hatt eksterne foredragsholdere.  
  
Etter mye diskusjon om forslag til tema bestemmer Sait at alle representantene 
får frist til onsdag neste uke med å finne forslag til tema og melde fra til Sait. 
  
2. Informasjonsflyt 
Satt på agenda etter ønske fra Tonje. Sait forsøker etter beste evne å 
videreformidle informasjonen som han får, dette på facebookgruppen. Det 
presiseres at det er oppmøteplikt på FAU-møter. Tonje opplever 



informasjonsflyten som god, men ut i fra facebook-gruppen virker det som at det 
er  
varierende hvor lett andre kanskje plukker opp informasjonen. Det stilles spørsmål 
til om noe kan gjøres annerledes, eller om FAU skal slå gjennom noen 
retningslinjer. Det fortsettes som før med informasjon på facebooksiden fra Sait,  
og han ønsker at dersom noen savner tilbakemelding eller informasjon kan man 
det direkte til han- 
  
3. 17. mai 
Hilde får ordet - Skolen skal gå i tog med alle de andre skolene i Lørenskog. 
Oppmøte på Rasta skole, toget skal så gå til rådhusparken. Noe opplegg i 
rådhusparken, så tog tilbake til skolen. Assisterende rektor var på foreldremøtet i 
går, 
og informerte om at de forsøker å få noen lærere til å jobbe på 17. mai, slik at 
sikkerheten blir ivaretatt best mulig i toget. 4. klasse har ansvaret for 17. mai 
feiringen på skolen, og alle klassene skal underholde på skolen.  
Alle kaster seg rundt og jobber på litt kort varsel, så man kan ikke forvente mye 
informasjon fra skolen. Klassekontakter bør være med i toget, og rektor håper at 
minimum 7 lærer vil jobbe på 17. mai og gå med hvert trinn. 
Hilde skal gi beskjed til klassekontaktene når dette kommer fra skolen.  
Lene lurer på hvorfor man ikke setter opp busser - Hilde har ikke svaret på dette, 
men det skal sjekkes med rektor. 
Ruten blir mellom 30-40 minutter lang fra Rasta til Rådhusplassen.  
4. og 2. klasse står for arrangementet. Foreldrene skal jobbe, ikke barna.  
Foreldrene fra 4. og 2.klasse må sannsynligvis stå over toget for å rigge da dette 
skal skje rett etter toget. 
  
4. Fra LFAU 
- Flere andre skoler mener at kosthold og tilbud på SFO ikke er godt nok. Det 
ønskes at SFO-grupper på tvers av skolene skal samarbeide for erfarings- og 
informasjonsutveksling.  
- Trafikk er også et problem på flere andre skoler. Flere har funnet løsninger på 
problemene, men trafikk er et problem jevnt over. 
- Det er ytret ønske om at FAU skal være med å bestemme hvilket system som 
skolen skal benytte (platform som transponder, vigilo etc.) 
  
5. Diverse 
- Fra Lene: SFO, hvis man skal redusere plassen kan det gjøres 2 ganger i året, men 
man kan øke plassen fra måneden etterpå. det nevnes at dette er kommunens 
føringer. 



- Fra Sonia: Foreldre i 6A lurer på ombyggingen av skolen, informasjon om 
dette. Prossessen ble informert om i fjor, og de skulle komme tilbake i år, men det 
har ikke skjedd enda. Sait skal notere det ned og ta det videre. 
Rivingsarbeidene planlegges etter skoleslutt i 2023, ferdigstillelse etter sommeren 
2025. Det er enda ikke bestemt hvor barna skal går i mellomtiden.  
- det minnes om frist neste onsdag for innspill for hvert trinn til temakvelder. 
  
Møtet heves 20.32. 
 


